
     Protokół nr 25/XXV/21  BRM.0002.01.2021 
obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się w auli konferencyjnej 

Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku 24 lutego 2021 roku. 
 

Obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku VIII kadencji (2018-2023) otworzył o godz. 1000 
Krzysztof Smorąg – Przewodniczący Rady, stwierdzając quorum – uprawniające Radę do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
Po otwarciu sesji w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych (lista obecności, stanowi załącznik nr 
1 do niniejszego protokołu). 
Nieobecni Radni: Magdalena Olszewska i Rafał Grzona. 
Raport listy obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Listy obecności osób (spoza rady) biorących udział w sesji, stanowią załączniki 3 i 4 do 
niniejszego protokołu. 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, ujęty w zawiadomieniu o sesji - 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Wniosków o wprowadzenie zmian do porządku obrad nie było. 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Informacja Burmistrza Czerwieńska o działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2021. 
5. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021 – 2028. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwieńsk w 2021 roku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024 w Gminie Czerwieńsk.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg stanowiących własność Gminy Czerwieńsk do 

kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Czerwieńsk do Stowarzyszenia „Lubuskie 

Trójmiasto” oraz przyjęcia jego Statutu. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Czerwieńsku.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Czerwieńsku. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Czerwieńsku. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzenia skargi. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zbadania petycji. 
16. Sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Czerwieńsku za 2020 rok. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji. 
20. Zakończenie obrad XXV sesji. 
Przewodniczący Rady, po przeprowadzeniu głosowania stwierdził, że Rada powyższy porządek 
posiedzenia przyjęła do realizacji (jednomyślnie – 13 głosami „za”) oraz podkreślił, iż Radni 
otrzymali wszystkie projekty uchwał oraz materiały będące przedmiotem obrad XXV sesji. 
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Raport z imiennego głosowania nad porządkiem obrad, stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
 

Sekretarz posiedzenia – Henryk Góralczyk. 
 
Ad. 2 
Informacja Burmistrza Czerwieńska z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radny Wojciech Zawada poprosił o informację na temat zagospodarowania działki pod plac 
zabaw pn.: „Akacjowy lasek” w Czerwieńsku oraz ze spotkania z Wicemarszałkiem 
Województwa Lubuskiego w sprawie Lubuskiej Bazy Sportowej i Turystycznej. 
Burmistrz Czerwieńska – Piotr Iwanus wyjaśnił, że w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czerwieńsk, część terenu pod plac zabaw „Akacjowy lasek” jest 
zapisany pod symbolem „ZL”, a więc w chwili obecnej nie można na tej działce zamontować  
żadnych urządzeń zabawowych. W związku z tym, przeprowadzono rozmowę w Starostwie 
Powiatowym w zakresie możliwości zamiany terenu z „ZL” na inną funkcję, umożliwiając tym 
samym zrealizowanie projektu związanego z placem zabaw dla dzieci. Proceduralnie jest to 
możliwe, jednak czasowo to trwa. 
Spotkanie z Marszałkiem Tomczyszynem związane było z polepszeniem i rozwojem bazy 
sportowej w Województwie Lubuskim. Gmina złożyła dwa wnioski m. in. na dofinansowanie 
szatni w Nietkowicach w wysokości 100.000 zł. oraz na rozwój bazy turystycznej w wysokości 
50.000 zł. Wnioski oczekują na ich ocenę. 
Radna Ewa Wójtowicz poruszyła temat dot. organizacji punktów wymazowych i szczepień dla 
nauczycieli, pytając burmistrza: czy istnieje możliwość, aby tak jak w przypadku robienia 
wymazów, nauczyciele byli szczepieni na miejscu tj. w gminie zamiast w Zielonej Górze? 
Indagowany odpowiedział, że gmina nie ma wpływu na miejsca szczepień, natomiast zajmuje 
się organizacją dowozu do punktów szczepień ustalonych odgórnie.  
Radna Ewa Wójtowicz wystąpiła o doprecyzowanie informacji dot. zagrożenia powodziowego 
oraz ilości etatów pozyskanych z Powiatowego Urzędu Pracy. 
Burmistrz Czerwieńska – Piotr Iwanus poinformował, że w poniedziałek odbyły się przeglądy 
wałów przeciwpowodziowych. Stan wody w korycie rzeki Odry dochodzi do stanu 
ostrzegawczego, na tą chwilę nie ma zagrożenia przeciwpowodziowego. 
Od 1 marca br. gmina będzie zatrudniała 6 osób w ramach robót publicznych i 1 stażystę. 
Radny Henryk Góralczyk zapytał Burmistrza o efekty spotkania w sprawie przystanków 
kolejowych w Gminie Czerwieńsk. 
Indagowany odpowiedział, że na etapie realizacji inwestycji pn. „Budowa łącznicy kolejowej” 
pominięto stację Czerwieńsk. W związku z tym zgłaszano potrzebę budowy przystanku 
„Wschód”. W ramach programu rządowego związanego z budową przystanków na liniach 
kolejowych, „Czerwieńsk Wschód” jest przedmiotem rozmów pomiędzy Gminą Czerwieńsk, 
Zarządem PKP PLK oraz Zarządem Województwa Lubuskiego. 
Radna Katarzyna Wajler – Kielka zapytała: czego dotyczył wniosek związany z rozwojem bazy 
turystycznej w gminie? 
Burmistrz zaznaczył, że o ile gmina otrzyma dofinansowanie, to zamiarem jest oznakowanie 
wszystkich tras rowerowych, ścieżek spacerowych i innych tras, które PTTK nie jest w stanie 
oznakować.   
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Ad. 3 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Wojciech Zawada wygłosił następujące zapytanie: „Czy Gmina Czerwieńsk podjęła 
działania w sprawie hałasu generowanego przez ciążki sprzęt wykorzystywany do przeładunku 
materiałów na bocznicy przy ulicy Składowej w Czerwieńsku?” (BRM.0003.01.2021). 
Ponadto Radny zwrócił uwagę, że ciężki sprzęt pracujący na bocznicy rozjeżdża trasę 
rowerową. 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2021. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.10.2021 z 22.02.2021 r.) opracowała i omówiła Urszula 
Napierała – Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radna Ewa Wójtowicz zapytała Burmistrza: na jaką drogę gminną w budżecie wyasygnowano 
ponad milion złotych? 
Indagowany wyjaśnił, że w ubiegłym roku gmina złożyła wnioski do Programu Inwestycji 
Lokalnych. W ramach tego programu gmina otrzymała 600.000 zł na drogę Nietkowice – 
Sycowice oraz milion złotych na drogę Czerwieńsk – Dobrzęcin. Kwota 1.040.000 zł ujęta 
w zmianach budżetu 2021 r. dotyczy drogi do Dobrzęcina. 
Radna Ewa Wójtowicz poprosiła o uszczegółowienie wprowadzanych zmian w budżecie, 
a dotyczących: oświaty (dopłata do wynagrodzeń nauczycieli), polityki społecznej, kultury 
fizycznej (zakup energii), gospodarki odpadami komunalnymi. 
Odpowiedzi udzieliła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy, które uzupełniał Piotr Iwanus – 
Burmistrz Czerwieńska. 
W dziale „Oświata” w budżecie na 2021 rok zabezpieczono niewystarczające środki finansowe 
m. in. na dodatkowe wynagrodzenia roczne. W zakresie polityki społecznej zwiększa się 
wydatki na pozostałą działalność, w tym m. in. na wynagrodzenia osobowe pracowników 
i zakup usług pozostałych. W kulturze fizycznej ujęto wydatki związane z zakupem energii 
elektrycznej Zespołu Szkół (zobowiązania za 2020 r. będą uregulowane w 2021 r.). Natomiast  
w gospodarce odpadami zwiększa się zarówno dochody, jak i wydatki. Różnica między 
wykonanymi dochodami roku 2020, a wykonanymi wydatkami roku ubiegłego, przechodzą 
jako wolne środki na rachunku i zostają przyjęte w uchwale po stronie przychodowej 
i zwiększają wydatki roku bieżącego.  
Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Wynik głosowania: 12 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciwnych”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.179.2021 
w sprawie w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2021. 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021 – 2028. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.11.2021 z 22.02.2021 r.) przedłożył Radzie projektodawca – 
Piotr Iwanus - Burmistrz Czerwieńska, a omówiła Urszula Napierała – Skarbnik Gminy 
Czerwieńsk. 
Dyskusja: 
Radna Ewa Wójtowicz zapytała Burmistrza: czy remont drogi do Dobrzęcina jest inwestycją 
jednoroczną? 
Indagowany odpowiedział twierdząco. 
Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wynik głosowania: 12 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciwnych”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.180.2021 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz 
z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2021 – 2028. 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwieńsk w 2021 roku. 
Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.01.2.2021 z 17 lutego 2021 r., omówiła Monika 
Pietrowicz – Szmyt - Kierownik Ref. GGRiOŚ w UGiM Czerwieńsk. 
W trakcie prac nad projektem uchwały, Komisja Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej zwróciła uwagę na zapis § 10 pkt 2. Zdaniem Komisji 
punkt 2 powinien otrzymać brzmienie : „w godzinach pracy Urzędu Gminy i Miasta 
w Czerwieńsku, poprzez podejmowanie interwencji w tego typu przypadkach zapewnia Straż 
Miejska w Czerwieńsku (tel. 68 327 82 14) i Ref. Gospodarki Gruntami, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska (tel. 68 327 81 79). 
Po konsultacji prawnej i na wniosek projektodawcy § 10 pkt 2 otrzymał brzmienie:   
„2)  w godzinach pracy Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku, poprzez podejmowanie 
interwencji w tego typu przypadkach zapewnia Straż Miejska w Czerwieńsku (tel. 68 3278214) 
i Ref. Gospodarki Gruntami, Rolnictwa i Ochrony Środowiska (tel. 68 3278179).”. 
Ponadto prowadzący posiedzenie poinformował, że dokument ten był poddany konsultacji. 
Uwag do projektu uchwały nie wnieśli: 
1/ Ogólnopolskie Towarzystwo Ochrony Zwierząt OTOZ ANIMALS Rada Krajowa – Bojano, 
2/ Koło Łowieckie „Bór” w Zielonej Górze, 
3/ Koło Łowieckie Dąb w Zielonej Górze. 
Natomiast w ocenie Powiatowego Lekarza Weterynarii w Zielonej Górze „zapisy § 7 ust. 1 pkt 
2 oraz ust. 2, 3 i 4 „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwieńsk w 2021 roku” wykraczają poza 
upoważnienie określone w art. 11 ust. 2 ustawy”. 
Radca prawny UGiM nie podzielił zdania PLW w Zielonej Górze. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania nad projektem 
uchwały. 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.181.2021 
w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwieńsk w 2021 roku. 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 
Wodociągowych i Urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024 w Gminie Czerwieńsk. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.09.2021 z 15.02.2021 r.) opracował i omówił Tomasz 
Frąckowiak – Prezes Zarządu Sp. z o. o. POMAK w Czerwieńsku. 
Przewodniczący przed otwarciem dyskusji odczytał pytanie Radnego Henryka Góralczyka, 
przesłane drogą elektroniczną 16.02.2021 r. o następującej treści: cyt.: „Wprowadzenie 
w życie zatwierdzonego Planu będzie miało bezpośredni wpływ na poziom opłat za wodę 
i ścieki stosowanych przez POMAK Sp. z o.o. w Czerwieńsku na terenie Gminy Czerwieńsk. 
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Jak będzie kształtowała się taryfa wodno – ściekowa przy tych założeniach i kosztach. Czy 
robiono jakąś symulację?” 
Odpowiedzi udzielił Tomasz Frąckowiak – Prezes Spółki POMAK w Czerwieńsku. 
Obowiązujące Prawo wodne i ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzaniu ścieków zobowiązują przedsiębiorstwo wodociągowo - kanalizacyjne do 
racjonalizowania kosztów, planowania i kształtowania kosztów eksploatacyjnych urządzeń. 
W związku z tym Spółka ma obowiązek ujmować planowane wydatki we wniosku o zmianę 
taryfy wodno – ściekowej. Taki wniosek został wysłany 19.02.2021 r. do Wód Polskich. Wzrost 
kosztów (o inflację) bieżących i eksploatacyjnych oraz innych przewiduje wzrost  taryfy wodno 
– ściekowej w następnym roku  o 12% tj. o ok. 0,39  zł. W kolejnych latach wzrost o 9 i 6%. 
Wymienione parametry dotyczą złożonego wniosku, do którego dołączono Wieloletni Plan 
Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych na lata 2019-2021. 
Wniosek ten może ulegać modyfikacji. Ponadto Prezes zapewnił, że przedłożony projekt planu 
na lata 2021-2024 nie dotyczy taryfy, która ma obowiązywać w tym roku. 
Natomiast Burmistrz podkreślił, że nie przewiduje się podwyżek taryf w bieżącym roku. 
W trakcie dalszej dyskusji głos zabrali Radni: Katarzyna Wajler – Kielka, Krzysztof Smorąg i Ewa 
Wójtowicz. 
Pytania i poruszone tematy dotyczyły: kanalizacji na „Zaodrzu”, wydatków inwestycyjnych, 
dofinansowania zadań ujętych w planie, niedrożności i konieczności wymiany istniejącej sieci 
kanalizacyjnej na ul.  Klonowej i Akacjowej w Czerwieńsku, stanu hydrantów oraz planu ich 
wymiany, odprowadzania wód opadowych. 
Wniosków do projektu planu nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 12 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych”/13.  
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.182.2021 
w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 
kanalizacyjnych na lata 2021-2024 w Gminie Czerwieńsk. 
Przewodniczący Rady o godz. 1150 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 1220. 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg stanowiących własność Gminy Czerwieńsk do 
kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.67.2020 
z dn. 05.01.2021 r., był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska, gdzie uzyskał jej akceptację (nie było uwag). 
Opinia nr 01/2021 Komisji ITRiOŚ z 15.02.2021 r. stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 
Projekt uchwały omówił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Zarząd Powiatu Zielonogórskiego, pismem: PZZD.6110.14.2020 z 28.12.2020 r. zaopiniował 
pozytywnie wniosek Burmistrza Czerwieńska, dotyczący zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
publicznych, trzech działek drogowych w obrębie m. Wysokie. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radna Ewa Wójtowicz zapytała: czy projekt uchwały nie był już procedowany w grudniu ubr.? 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że projekt uchwały do Rady wpłynął w grudniu 2020 roku, lecz 
nie posiadał opinii Zarządu Powiatu Zielonogórskiego, o czym mowa w § 1 projektu uchwały. 
Opinia wpłynęła w styczniu br. W związku z tym nie było możliwości procedowania uchwały na 
sesji grudniowej. 
Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 
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Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr 0007.183.2021 
w sprawie zaliczenia dróg stanowiących własność Gminy Czerwieńsk do kategorii dróg 
gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Czerwieńsk do Stowarzyszenia „Lubuskie 
Trójmiasto” oraz przyjęcia jego Statutu. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.03.2021 z 01.02.2021 r.) przedłożył Radzie projektodawca 
Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji 
Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego, która do tego dokumentu nie wniosła uwag 
(zał. nr 14 do protokołu). 
Prowadzący obrady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.184.2021 
w sprawie przystąpienia Gminy Czerwieńsk do Stowarzyszenia „Lubuskie Trójmiasto” oraz 
przyjęcia jego Statutu. 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Czerwieńsku. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.06.2021 z 11.02.2021 r.) omówił Krzysztof Smorąg – 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 
Projekt uchwały jest wynikiem prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która na posiedzeniu 10 
lutego 2021 roku analizował przedmiot skargi (BRM.1511.01.2021). Komisja swoje stanowisko 
wyraziła w uchwale nr 02/2021 uznając skargę za bezzasadną. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radna Ewa Wójtowicz zapytała: czy w związku z panującą pandemią terminy odwoławcze od 
decyzji nie mogły być przedłużone i czy obecność osoby bezdomnej w OPS była konieczna? 
Odpowiedzi udzieliła Agata Szyszymar – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Komisja szczegółowo analizowała dokumenty w przedmiocie sprawy. Zgodnie 
z obowiązującym prawem wszystkie terminy zostały zachowane, a obecność osoby bezdomnej 
przy podpisywaniu kontraktów socjalnych jest  obowiązkowa i to w gminie, która jest  
miejscem  ostatniego stałego zameldowania osoby bezdomnej. 
Przewodniczący zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 12 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciwnych”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.185.2021 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Czerwieńsku. 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Czerwieńsku. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.07.2021 z 11.02.2021 r.) omówił Krzysztof Smorąg – 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 
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Projekt uchwały jest wynikiem prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która na posiedzeniu 10 
lutego 2021 roku analizował przedmiot skargi (BRM.1511.02.2021). Komisja swoje stanowisko 
wyraziła w uchwale nr 03/2021 uznając skargę za bezzasadną. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Agata Szyszymar uzupełniła swoje 
wcześniejsze wystąpienie podkreślając, że osoby skarżące ze strony OPS w Czerwieńsku 
zapewnione mieli dogodne warunki oraz dofinansowanie. 
Przewodniczący zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 12 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciwnych”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.186.2021 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Czerwieńsku. 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Czerwieńsku. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.08.2021 z 11.02.2021 r.) omówił Krzysztof Smorąg – 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 
Projekt uchwały jest wynikiem prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która na posiedzeniu 10 
lutego 2021 roku analizował przedmiot skargi (BRM.1511.01.2021). Komisja swoje stanowisko 
wyraziła w uchwale nr 04/2021 uznając skargę za bezzasadną. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 12 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciwnych”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.187.2021 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Czerwieńsku. 
Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.02.2021 z 28 stycznia 2021 r., odczytał prowadzący 
obrady. 
Projekt uchwały jest wynikiem prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która na posiedzeniu 
18 stycznia 2021 roku badała petycję (BRM.152.2.1.2020). Komisja swoje stanowisko wyraziła 
w uchwale nr 01/2021 rekomendując Radzie negatywne rozpatrzenie przedmiotowej petycji. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - przyjęła uchwałę nr 0007.188.2021 
w sprawie rozpatrzenia petycji. 
Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzenia skargi. 
Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.04.2021 z 10.02.2021 r. przedłożył i omówił 
projektodawca tj. Krzysztof Smorąg – Przewodniczący Rady Miejskiej w  Czerwieńsku. 
Prowadzący posiedzenie otworzył dyskusję nad tym dokumentem.

 

Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.189.2021 
w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzenia skargi. 
 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zbadania petycji. 
Projekt uchwały wg druku: BRM.0006.05.2021 z 10.02.2021 r. przedłożył i omówił 
projektodawca tj. Krzysztof Smorąg – Przewodniczący Rady Miejskiej w  Czerwieńsku. 
Prowadzący posiedzenie otworzył dyskusję nad tym dokumentem.

 

Radna Ewa Wójtowicz zwróciła uwagę, że na stronie bip.czerwiensk.pl zamieszczono 
informację, że petycję pozostawiono bez rozpatrzenia. 
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że petycję jednocześnie złożono do Burmistrza i Rady.  
Burmistrz petycję pozostawił bez rozpatrzenia i taką informację zamieścił na stronie bip. 
Natomiast, zgodnie z obowiązującym prawem petycje rozpatruje Rada na sesji, po uzyskaniu 
rekomendacji od Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 12 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciwnych”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.190.2021 
w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zbadania petycji. 
 
Ad. 16 
Sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Czerwieńsku za 2020 rok. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czerwieńsku za rok 2020 
przedstawił Aleksander Gruszczyński – Przewodniczący Komisji. 
Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
Rada powyższe sprawozdanie przyjęła przez aklamację. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2020 rok przedstawiła Agata 
Szyszymar – Przewodnicząca Komisji. 
Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
Rada powyższe sprawozdanie przyjęła przez aklamację. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Finansów za 2020 rok przedstawił Henryk 
Góralczyk – Przewodniczący Komisji. 
Przedłożone sprawozdanie, stanowiące załącznik nr 24 do niniejszego protokołu, Rada przyjęła 
przez aklamację. 
Kolejne sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego 
za 2020 rok przedstawiła Ewa Wójtowicz – Przewodnicząca tejże Komisji, które Rada przyjęła 
przez aklamację (zał. nr 25). 
Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska za 2020 rok odczytał Wojciech Zawada – Przewodniczący Komisji. 
Rada przez aklamację przyjęła sprawozdanie. 
Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
Pytań do w/wym. sprawozdań nie było. 
Ad. 17 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Podczas XXIV sesji 30.12.2020 r., ani w okresie międzysesyjnym nie zgłoszono żadnych 
interpelacji, ani zapytań. 
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Ad. 18 
Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje, a dotyczące: 
1. Terminu XXVI sesji, która planowana jest na 28 kwiecień 2021 r. 

Tematyka sesji: „Podjęcie uchwał przedłożonych Radzie”. 
2. Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2020 r. w Gminie 
Czerwieńsk. 
Sprawozdanie było analizowane  w lutym i marcu br. podczas prac Komisji Budżetu i Finansów 
oraz Komisji Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego. 
3. Do wiadomości Rady 01.02.2021 r. wpłynął e-mail młodzieży z Nietkowic w sprawie 
wyposażenia wsi w altankę lub zadaszenie miejsca na organizowanie np. ogniska. 
Adresatem pisma jest Burmistrz Czerwieńska. 
4. Protokołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czerwieńsku z 17 lutego 2021 r. 
z przeprowadzonej kontroli w Centrum Usług Wspólnych w Czerwieńsku. Przedmiot kontroli: 
„Plan finansowy szkół na rok 2020/2021, w szczególności porównanie projektu z przyznanymi 
środkami z podziałem na rozdziały”. Dokumentacja kontrolna znajduje się w biurze Rady. 
Ad. 19 
Przyjęcie protokołów z obrad XXIV sesji. 
Prowadzący posiedzenie poinformował, że protokół z przebiegu XXIV sesji Rady Miejskiej 
w Czerwieńsku był wyłożony do wglądu. W związku z tym, Przewodniczący poprosił 
o zgłaszanie uwag lub wniosków, co do treści tego dokumentu. 
Uwag i wniosków nie było. 
Przewodniczący stwierdził, że wobec braku uwag, w/wym. protokół z posiedzenia Rady 
Miejskiej w Czerwieńsku z 30 grudnia 2020 r. stał się obowiązującym. 
Ad. 20 
Zakończenie obrad XXV sesji. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Krzysztof Smorąg - Przewodniczący Rady, 
wypowiadając słowa: „Zamykam obrady XXV sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku” o godz. 1343   
zamknął posiedzenie. 
Protokół sporządziła:  Sekretarz obrad:   Przewodniczący 
Alina Juncewicz  Henryk Góralczyk  Rady Miejskiej w Czerwieńsku 
Inspektor ds. obsługi       Krzysztof Smorąg 
Biura Rady         


